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Beantwoording rondvragen 
17R.00962 
 
 
 

Van  : Wethouder W. Kok 

Portefeuille(s) : Groen 

Datum  : 16-11-2017 

Contactpersoon : W.J. Tempel 

Tel.nr. :  

E-mailadres : w.tempel@oudewater.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over essentaksterfte 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van CDA tijdens de vergadering van de Gemeenteraad  
van 6 juli 2017. 

 

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 

 

De vraag was of de wethouder het advies van raadslid de Bruijn inzake mogelijke gevaren door zieke/oude 
bomen langs de openbare weg wilde meenemen.  De situatie is als volgt. Dit najaar worden alle bomen in 
de gemeente geïnventariseerd en geïnspecteerd, deze werkzaamheden worden in het voorjaar van 2018 
afgerond. Essen met essentaksterfte worden nu vanuit veiligheidsoogpunt extra gesnoeid om vallende 
takken zo goed mogelijk te voorkomen. Een extra quick scan op korte termijn heeft geen toegevoegde 
waarde omdat nog niet voor het gehele areaal duidelijk is waar essen staan, hiervoor moet de nu geplande 
inventarisatie eerst worden afgerond. Bij direct gevaar wordt altijd met spoed het gevaar weggenomen.  

Bijlagen: 
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W. Kok 

wethouder 

 

 


